Budoucí čas prostý – Future Simple

WILL – JE PRO VŠECHNY OSOBY STEJNÉ (
TVORBA KLADNÉ VĚTY OZNAMOVACÍ:

KDO + WILL + SLOVESO V INFINITIVU

I WILL GO HOME.       I WILL = I ´LL – STAŽENÝ TVAR
I WILL BE HAPPY.        I WILL HAPPY
ZÁPOR:

KDO + WILL + NOT + SLOVESO V INFINITIVU

(WILL + NOT = WON´T  (pozor, často se plete se slovesem chtít want to)
I WILL NOT GO HOME = I WON´T GO HOME.
(I WANT TO GO HOME!!!!)
I WON´T BE HAPPY.
OTÁZKA:

WILL + KDO + SLOVESO V INFINITIVU

WILL YOU GO HOME?

WILL YOU BE HAPPY?
POUŽITÍ:

1) Když někomu něco nabízíte.           I´ll carry it for you.

2) Když jste se o něčem rozhodli v momentě mluvení.     

I´ll phone you tomorrow.
3) Když řeknete I THINK nebo I DON´T THINK 

I am tired. I think I´ll go to bed early tonight.

4) Když něco slibujete.
Thank you for the money. I´ll pay you back on Monday.
I will ask them.

She won´t pay me.

They will come later.

He will help us.

I think it will be fine.

Will you shut up, please? 
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